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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/20-01/25 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-14 
Rijeka,  17.09.2020. 
                                
 

ZAPISNIK  
19. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
19. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 17.09.2020. (četvrtak) s početkom u 19.30 sati u 
prostorijama MO Centar - Sušak, A. Kačića Miošića 8A/1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Mirjana Vasić, predsjednica VMO 
- Ivanka Smojver, zamjenica predsjednice VMO 
- Nives Borozan, članica VMO 
- Davorka Milanović, tajnica MO Centar – Sušak 

 
Ostali nazočni: 

-  
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Suada Shahini, članica VMO 
- Tea Čaljkušić-Mance, članica VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice VMO Centar – Sušak od 27.08.2020. 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Mirjana Vasić pozdravila je prisutne, otvorila sjednicu i 
predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Komunalna pitanja 
2. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 
 

• Čistoća u Cindrićevoj ulici  
Vijećnice su se upoznale sa zaprimljenim dopisima HŽ infrastrukture d.o.o., datiranim 03.08.2020. i 
26.08.2020., vezano za čišćenje površine ispod vijadukta prema Piramidi i to pod njegovim 
ishodištem. HŽ infrastruktura se očitovala da je površina ilegalno ograđena, te je koristi njima 
nepoznata osoba. Također se navodi da predmetna lokacija nije dio željezničke infrastrukture te je u 
tijeku nova katastarska izmjera u kojoj će ta površina biti izdvojena iz sadašnje katastarske čestice 
br. 2996/6, koja čini ulicu, nadvožnjak i površinu ispod njega, te će se upisati u korist upravitelja 
navedene prometnice i nadvožnjaka, a to su Hrvatske ceste d.o.o.   
 

• Sanacija kolnika Ružićeve ulice (veza HEP) 

Vezano za sanaciju kolnika Ružićeve ulice i zaprimljeni odgovor Direkcije za komunalno redarstvo, 
vijećnice su se upoznale sa upućenim dopisom u kojem mjesni odbor postavlja pitanje zašto su 
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slivnici nakon radova postavljeni po dva jedan uz drugoga umjesto raspoređeni u razumnim 
razmacima duž dionice od „ex Hidroelektre-sada parkiralište“ u pravcu sjevera. Budući da Direkcija 
za komunalno redarstvo smatra da je razlog nakupljanja oborinske vode na kolniku nedostatak 
slivnika, u dopisu se zahtjeva postavljanje istih što prije.  

• Parkirne karte za stanare sa početka Ulice Franje Račkog i Trsatskih stuba 

Predsjednica je informirala vijećnice da su joj se obratili stanari sa adresama na početku 
Ulice Franje Račkog i Trsatskih stuba. Negoduju jer im je uskraćeno produljenje parkirne karte kojom 
su godinama koristili parkiralište na Školjiću. Djelatnici Rijeka plusa d.o.o. upućuju ih na alternativne 
mogućnosti, a to su novo parkiralište pod naplatom u Ulici Franje Račkog ili u Strossmayerovu ulicu. 
Predsjednica je podsjetila vijećnice da je točno je da je prošle godine u Ulici Franje Račkog 
uspostavljeno parkiralište pod naplatom, na lokaciji nešto nakon kućnog broja 44, ali su stanari 
umjesto 25 „divljih“ parkirnih mjesta, na toj površini dobili 11 uređenih plavih parkirnih mjesta, koja su 
sada, prema informacijama s terena, uglavnom popunjena. Osim toga udaljenost od ishodišta ulice 
do spomenutog parkirališta je velika, a o usponu da se i ne govori. Sto se Strossmayerove ulice tiče, 
parkirna mjesta jedva su dostatna za stanare te ulice. Zbog navedenog, odmah je Rijeka plusu 
upućen dopis kojim se, u ime građana koji već niz godina koriste mogućnost parkiranja na Školjiću 
moli da im se produže parkirne karte s postojećim mogućnostima.  

• Problem štakora koji izlaze iz zgrade ex Tipografa, na adresi Šetalište 13. divizije 14. 

Na prethodnoj sjednici ukazano je na problem štakora, te se tajnica obratila Dezinsekciji d.o.o. 
Djelatnici su izašli na teren te su obavili dezinsekciju koliko im je pristup zgradi omogućavao. Pratit 
će se stanje i ovisno o tome poduzeti daljnje aktivnosti.  

• Zamjenica predsjednice ukazala je i na problem ex skloništa na Brajdici, koje je pretrpano 
smećem i raznovrsnim otpadom pa se iz njega stanarima koji stanuju iznad, u Ulici Šetalište 
13. Divizije šire vrlo neugodni mirisi. 

Tajnica će provjeriti u čijoj je nadležnosti spomenuto napušteno sklonište i poduzeti odgovarajuće 
aktivnosti kako bi se uklonio otpad i očistila površina. 

 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  

 
 
 
 
Sjednica je završila u 21.30 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Centar - Sušak 

 
Davorka Milanović Mirjana Vasić 

 


